
Milé čtenářky, milí čtenáři

„Technologie podporují produktivitu, která umožňuje ekonomický růst. Pokud vedoucí osobnosti učiní
z investic do IT národní prioritu, stane se země s pomocí technologií během krátké doby novým sil-
ným hráčem, který vykazuje ekonomický růst a navyšování přidané hodnoty. Právě na využití IT v rámci
podniků, domácností a škol bude záviset úspěch úsilí České republiky o vyšší ekonomický růst na
stále konkurenčnějším světovém trhu. Česká republika již má otevřenou ekonomiku, je členem Evrop-
ské unie  a vyniká velmi vysokou penetrací mobilními telefony. Ovšem fakt, že podle zdroje Evropské
komise má jen 30 % obyvatel přístup k internetu, může být rizikovým faktorem“, řekl při své letošní
návštěvě Prahy Craig Barrett, CEO společnosti Intel. Na jeho slova jsem si vzpomněla právě teď, kdy
probíhá Invex (úvodník píšu vzhledem k uzávěrce čísla během třetího dne veletrhu). BVV (pořadatelé
veletrhu) zcela jistě a naprosto jasně chtějí, aby Invex byl jakousi „studnicí“ a názorovou platformou
i pro představitele státní správy a snaží se je svým programem a náplní do Brna nalákat. Letos se to
určitě zčásti podařilo, ovšem výsledek, informace a výstupy poněkud zapadly. Televizními kanály pro-
šla zpráva, že vláda měla své první výjezdní zasedání v Brně. Ovšem nikde už důrazně nezaznělo, proč.
Bylo nám připomenuto, že to platíme my, daňoví poplatníci, ale že se jedná o výjezdní zasedání při
příležitosti Invexu a má (alespoň já to tak chápu) upevnit povědomí vlády, že IT je skutečně důležité
a něco se začne měnit, tak to připomenuto nebylo. Škoda. Čekala jsem více informací, více zpráv…

Invex se pro nás, redaktory PC WORLDu, stal spíše společenskou záležitostí. Novinek, které jsou
pro obsah našeho časopisu zajímavé, jsme zde příliš nenašli (více se dočtěte v článku věnovaném
právě Invexu v rubrice Novinky). Letošní snaha BVV rozšířit sekci Home právě o segment vystavova-
telů, kteří jsou pro vás, čtenáře, zajímaví, se tolik nepodařila. Invex se spíše nesl ve znamení velkých
systémů. Uvidíme, jaký bude veletrh příští rok. Jedno je však již jisté. Invex se bude příští rok konat
o měsíc dříve, tedy již v září.
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